
Grundejerforeningen Fyrrelunden, 3370 Melby 
Bestyrelsens beretning vedr. 2023/2024 

  
  

Bestyrelsen 
Bestyrelsen består af fem faste medlemmer (Anne, Anders, Lars, Flemming og Søren) og to 
suppleanter (Birgitte og Bodil). Både faste medlemmer og suppleanter deltager i 
bestyrelsesmøderne. Der afholdes bestyrelsesmøder efter behov (fem til seks gange om året 
sædvanligvis) og efterhånden udelukkende on-line. 
På årets generalforsamling skal vi vælge to bestyrelsesmedlemmer. Flemming og Lars er på valg og 
modtager begge genvalg. Anne ønsker at nedlægge sit mandat før tid og erstattes derfor af Birgitte. 
Bodil nedlægger sit mandat. 
 
Bestyrelsen har fået en mailboks: bestyrelsen@fyrrelunden.dk. Skriv helst til den og ikke direkte til 
bestyrelsesmedlemmerne. 
  

Fællesarealet 
Der er i perioden udført almindelig vedligeholdelse af fællesarealet jf. beslutning på 
generalforsamlingen 2022 og her op til påske er området gjort klar til foråret. 
  

Vedligeholdelse af veje  
Sidste år blev der gennemført udbedring af revner i asfalten. Planen var at der skulle tages hånd om 
de ødelagte asfaltkanter også. Giv meget gerne bestyrelsen et praj om ødelagte asfaltkanter 
  

Øvrig vedligeholdelse og tiltag 
Posthuset er blevet malet. Bænken på diget er flyttet og vendt ud mod fællesarealet. Vejskiltene er 
vasket. Regnvandsbrønde/-afløb og faskiner bliver renset. Der er blevet sat en ramme til opslag op i 
posthuset. Bommene har vi besluttet ikke at gøre noget ved foreløbigt. 
  

Fællesantennen 
Fællesantennen og fordelerskabene er væk. Hurra 
  

Hjemmesiden og Facebook 
Hjemmesiden: fyrrelunden.dk 
Facebookgruppen: GF Fyrrelunden, 3370 Melby 
  

Veje og trafik 
Stort set en kopi af sidste års beretning: Vi kører for stærkt på vores veje - specielt på de tre 
”hovedveje“. Ingen har interesse i at indsnævringer eller bump skal regulere vores hastighed, så 
derfor en henstilling fra bestyrelsen om at respektere hastighedsbegrænsningen på 20 km/t (det er 
ret langsomt). Det blev på sidste års generalforsamling vedtaget at opsætte flere hastighedsskilte.  
 

Halsnæs Kommune 
Halsnæs kommune oplyser i mail til bestyrelsen, at bidrag/kontingent fra næste år kun bliver 
opkrævet én gang om året (mailen blev modtaget fra Halsnæs kommune 16/5 og bliver videresendt 
til alle). 
 

Valnøddeplantagen 
Flemming orienterer. 
 

mailto:bestyrelsen@fyrrelunden.dk


Afslutningsvist 
Bestyrelsen roser alle medlemmer for, at der er ordentligt i området og opfordrer på mild vis alle 

medlemmer til at fjerne nedfaldne grene og andet nedfald foran egne grunde/eget vejstykke – og 

om nødvendigt også at fjerne en vildfaren cykel. 

 
 

 
 

Slut 
 
 
 

 
Aktivitetslisten 

• Udbedring af asfaltkanter 

• Hastighedsskilte 

• Rensning af regnvandsbrønde/-afløb og faskiner  

• Ændring af opsparingskonto i Danske Bank 

• … 
 


